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 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: braku dostępu do użytku ekologicznego Dolina Prądnika i rzeki Prądnik 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się ponownie z prośbą odnośnie zlikwidowanego wejścia od strony                      
ul. Pachońskiego na obszar użytku ekologicznego Dolina Prądnika i rzeki Prądnik. 
Mieszkańcy zwracają uwagę, że poprzez montaż ekranów akustycznych ograniczono im 
dostęp do rzeki. Pomimo zapewnień ze strony Zarządu Inwestycji Miejskich nie 
dokonano korekty w projekcie i nie zamontowano chociażby wejścia, pomimo iż istnieją 
takie możliwości konstrukcyjne.  
 
W ostatnim czasie również właściciele terenu przylegającego do użytku ekologicznego 
w rejonie dawnego wejścia przeprowadzili prace budowlane polegające na likwidacji 
własnego ogrodzenia i zniszczeniu ścieżki pieszej biegnącej nad brzegiem Prądnika. 
Będę wdzięczny za weryfikację zakresu prac i ewentualne skierowanie sprawy do PINB-
u. Proszę także przede wszystkim o podjęcie działań celem jak najszybszego 
przywrócenia mieszkańcom dostępu do rzeki, co wynika z zapisów ustawy o Prawie 
wodnym i o który do dostęp mieszkańcy apelują od momentu montażu ekranów 
akustycznych w związku z realizacją KST III Krowodrza Górka – Górka Narodowa. 
 
 
  
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


